



SWITZERLAND



GERMANY



NETHERLANDS



BELGIUM



FRANCE

Eiffel Tower, Paris



Tour Code: **8EZP**

Hotel: 4 Star

1N in Lucerne
1N in Heidelberg/Mannheim
1N in Amsterdam
1N in Brussels
1N in Paris

Meals

5 Breakfast
3 Lunch
5 Dinner
Special Meal Highlight
Salmon fish, escargot,
*mixed plate pork knuckles +
sausage*, asian meal, waffle,
mussels

Currency

EUR(€)
€1 = Approx RM4.6
(Subject to fluctuation)

Time Zone

GMT+1
(DST: Forward 1 hour)

Dialing Code

Amsterdam +31 20
Frankfurt +49 69
Lucerne +41 41
Paris +33 1

For more information,
please call our hotline

Tel: +607-3557999 / 1777
Fax: +607-3555777

Highlights

Amsterdam

- **Zaance Schans** - One of the highlights of Netherlands. Packed with windmills, traditional crafts and museums
- **Canal cruise** - UNESCO's World Heritage, passing all of the city's highlights, simply the most relaxing and fun.

Cologne, Germany

- **Cologne Cathedral**: The cathedral is the largest Gothic church in Northern Europe and is a World Heritage Site.

Lucerne, Switzerland

- **Lion Monument**: As the most mournful and moving piece of stone in the world.
- **Chapel bridge**: Oldest wooden covered bridge in Europe.

Brussels, Belgium

- **Manneken Pis** - Small bronze sculpture, depicting a naked little boy urinating into a fountain's basin.

Paris, France

- **2nd Lvl Eiffel Tower**: The tallest structure in Paris by it's height of 324 metres.
- **Seine River Cruise**: Experience an hour seine river cruise by the panoramic view of Paris city.



Canal Cruise,
Amsterdam



Zaase Schans , Amsterdam



Swiss Alps, Switzerland

Day 1 Kuala Lumpur - Zurich, Switzerland (MOB)

Day 2 Zurich - Lucerne (- / - / D)

- **Engelberg:** Panoramic views of the Swiss Alps, enjoy the views of the Swiss Alps (*Optional: own expenses in case you require to go up by cable car to Mt. Titlis - 10,000 feet*)
- **Lion's Monument:** A memorial for the mercenary soldiers from central Switzerland who lost their lives while serving the French king Louis XVI during the French Revolution.
- **Chapel bridge:** The oldest wooden bridge in Switzerland by it's old paintings under their roofs.
- Stroll along the lake, feed the swans, or free at leisure - shop for watches, chocolates. (*Entrance own expense*)

Stay: *Drei Konige/ Luzernerhof/ Astoria or similar*

Day 3 Lucerne - Heidelberg / Mannheim (B / L / D)

- **Lake Titisee:** Beautiful views of the lake surrounded by the the Black Forest region, visit Cuckoo Clock workshop.
- **Scenic drive to Rhinefalls:** View Europe's biggest waterfall.
- **Heidelberg:** Enjoy the view of **Karl Theodore bridge, Twin Tower, Castle** from the bridge, Cathedral and old town.

Stay: *NH/ Leonardo/ Crowne Plaze or similar*

Day 4 Heidelberg / Mannheim - Amsterdam (B / L / D)

- **Cologne Cathedral:** The cathedral is the largest Gothic church in Northern Europe and is a World Heritage Site.
- **Dam Square & Red light district:** View of Damrak Square & Royal Palace then pay visit to an urban area with surrounded by adult entertainment and night life.

Stay: *Schiphol A4/ Ramada/ NH Amsterdam or similar*

Day 5 Amsterdam - Brussels (B / L / D)

- **Canal cruise & Diamond factory:** Experience an hour canal cruise as you may view the city sights in Amsterdam and pay a visit to Diamond Factory.
- **Zaanse Schaan:** With it's wooden windmills, barns, houses and museums which built in the typically Dutch wooden architectural style. Come and watch traditional crafts such as Clog and Cheese making.
- **Atomium:** An unique structure in Brussels originally constructed for Expo 58 the 1958 Brussels World's Fair.
- **Manneken Pis:** Small bronze sculpture, depicting a naked little boy urinating into a fountain's basin.
- **Grand Place:** [UNESCO] The central square of the City of Brussels as known for it's decorative and aesthetic wealth. After this, spend some time to shop for local souvenirs, chocolate or just relax.

Stay: *ParkInnRadisson/ Thon/ Ramada or similar*

Day 6 Brussels - Paris. (B / - / D)

- **City tour of Paris:** View of the **Magnificent Arc De Triomphe Memorial** from the Triomphe. View of the **Champs De Mars, Military Museum, Tomb Les Invalides, Grand & Petit Palais Museum, Czar Nicholas Bridge, Concord Square, Opera House** and view **Louvre Museum** and Glass Pyramid. (Shopping at Galleries Lafayette - Designer Name Brands)
- **Eiffel Tower:** Visit to 2nd level Eiffel Tower for panoramic views. (*If not available then replace by visiting to Montparnass Tower 56th floor, highest and tallest building in Paris, France*)
- **Seine river cruise:** Viewing Notre Dame Cathedral and the many famous buildings, with some free time shopping for branded goods, perfumes, cosmetics, beauty products, luggages.

Stay: *Holiday Inn/ Novotel/ Mercure or similar*

Day 7 Paris - Kuala Lumpur. (B / MOB)

Day 8 Arrive home with souvenirs and sweet memories.

Tour Fare	<input type="text"/>	Departure Date	<input type="text"/>
Airport Taxes	<input type="text"/>	Flight Details	<input type="text"/>
Travel Insurance	<input type="text"/>		
Tipping	<input type="text"/>		
Total	<input type="text"/>		

Note

- * Hotels listed may be substitute with similar accommodation / nearby location if unavailable.
- * The content of above itinerary is for reference only and subject to change due to local conditions.
- * This itinerary shall not constitute as part of an agreement.



瑞士



德国



荷兰



比利时



法国

艾菲尔铁塔，巴黎



Tour Code: **8EZP**

酒店: **4 星級**

1晚在盧塞恩
1晚在海德堡 / 曼海姆
1晚在阿姆斯特丹
1晚在布魯塞爾
1晚在巴黎

膳食安排

5 早餐
3 午餐
5 晚餐
特色餐：
三文魚, 田螺, 亞洲餐,
混合盤烤豬膝+香腸

貨幣

EUR(€)
€1 = 約 RM4.6
(價錢將根據當天匯率為標準)

時區

GMT+1
(夏令時：正向1小時)

撥號代碼

阿姆斯特丹 +31 20
法蘭克福 +49 69
盧塞恩 +41 41
巴黎 +33 1

精选

阿姆斯特丹，荷兰

- **赞斯堡**: 荷兰其中一个重要的景点。里面包含了风车，传统工艺品和博物馆。
- **阿姆斯特丹游船**: 联合国教科文组织世界遗产。我们将经过所有城市的亮点，简单轻松又有趣。

科隆，德国

- **科隆大教堂**: 欧洲北边最大的教堂，也被列为世界遗产之一。

卢塞恩，瑞士

- **狮子纪念碑**: 世界最悲凄和动人的石碑。
- **卡贝尔桥**: 欧洲最古老的木制廊桥。

布鲁塞尔，比利时

- **撒尿小童**: 他站在两个半英尺高，他的故事是传奇。

巴黎，法国

- **艾菲尔铁塔第二层**: 巴黎最高的建筑 324米的高度。
- **塞纳河游船**: 体验一小时的塞纳河游船，观赏巴黎市的全景。



阿姆斯特丹游船

欲了解更多資訊，
請撥打我們的熱線

Tel: +607-3557999 / 1777
Fax: +607-3555777



赞斯堡，阿姆斯特丹



瑞士阿尔卑斯山，瑞士

第1天 吉隆坡 - 苏黎世, 瑞士 (机上用餐)

第2天 苏黎世 - 卢塞恩 (- / - /晚餐)

- **英格堡酒店:** 瑞士阿尔卑斯山的全景，欣赏瑞士阿尔卑斯山（自费项目：自费乘搭缆车到10000英尺高的铁力士山观景）参观城堡，也可以尝试造雪人。下午，我们沿着瑞士边境游，由米卢斯经过贝尔福再到第戎- 抵达后参观老镇和大教堂。
 - **狮子纪念碑:** 纪念瑞士中部的雇佣兵在法国大革命时期为了保卫第十六任法国国王路易斯而丧失生命的纪念石碑。
 - **卡贝尔桥:** 瑞士最古老的木桥，有许多古画在屋顶底下。
 - 可以沿着湖边漫步，喂天鹅，或自由活动。附近也有手表店和巧克力店。（入口自费）
- 住宿: *Drei Konige/Luzernerhof/Astoria* 或同级。

第3天 卢塞恩 - 海德堡 / 曼海姆 (早餐/午餐/晚餐)

- **蒂蒂湖:** 在黑森林的围绕中有着一个风景漂亮的蒂蒂湖，继续到昆士兰工作坊。
 - **开车前往莱茵瀑布:** 观赏欧洲最大的瀑布。
 - **海德堡:** 享受卡尔·铁欧德桥，双子塔，桥梁的城堡，大教堂和旧城区的风景。
- 住宿: *NH/ Leonardo/ Crowne Plaza* 或同级。

第4天 海德堡 / 曼海姆 - 阿姆斯特丹 (早餐/午餐/晚餐)

- **科隆大教堂:** 欧洲北边最大的教堂，也是科隆市的标志性建筑物，更被列为世界自然遗产之一。
 - **水坝广场和红灯区:** 参观水坝广场和皇家宫殿。然后到市区，附近都是成人娱乐场所和夜生活。
- 住宿: *Schiphol A4/ Ramada/ NH Amsterdam* 或同级。

第5天 阿姆斯特丹 - 布鲁塞尔 (早餐/午餐/晚餐)

- **阿姆斯特丹游船:** 体验一小时的运河游船，可以看见阿姆斯特丹城市的美丽风景。接着参观钻石厂。
 - **赞斯堡:** 包含了木制风车，谷仓，房屋和博物馆，都是利用典型的荷兰木建筑风格建造的。这里也可以欣赏到传统工艺品，如木屐和奶酪制作。
 - **原子塔:** 一个独特的结构，构造与世博会58在1958年布鲁塞尔世界博览会。
 - **撒尿小童子:** 是一个铜雕塑，描绘了一个裸体的小男孩撒尿成喷泉的水池。
 - **大广场:** 布鲁塞尔市的中央广场被称为其装饰性和审美的财富。随后，会有些时间让大家购买一些当地纪念品，巧克力等
- 住宿: *ParkInnRadisson / Thon / Ramada* 或同级。

第6天 布鲁塞尔 - 巴黎 (早餐/ - /晚餐)

- **巴黎城市游:** 参观宏伟的凯旋门纪念馆，战神广场，军事博物馆，巴黎荣军院，美术馆，沙皇尼古拉桥，协和广场，歌剧院卢浮宫博物馆。（在斯特拉斯堡购物 - 名牌牌子）
 - **艾菲尔铁塔:** 到第二层艾菲尔铁塔观景（如果情况不适将由56层楼高，也是全巴黎最高的建筑物-蒙帕纳斯大楼取代）
 - **塞纳河游船:** 参观巴黎圣母院大教堂和许多著名建筑，也有一些时间让大家逛些品牌商品，香水，化妆品，美容用品和箱包。
- 住宿: *Holiday Inn/ Novotel/ Mercure* 或同级。

第7天 巴黎 - 吉隆坡 (早餐/机上用餐)

第8天 带着美好的回忆满载而归地抵达美丽的家园吉隆坡

注釋

- * 本行程贈送半潛艇, 若天候因素無法成行, 不另退任何費用。
- * 本行程, 班次時間及住宿飯店之確認儘量忠於原行程。若遇特殊情况將會前後更動或互換觀光點或退費處理, 敬請見諒。
- * 如遇不可預測的天氣現象、交通擁塞、觀光點休假、住宿飯店調整, 行程安排以

团费	<input type="text"/>	出发日期	<input type="text"/>
机场税	<input type="text"/>	飞行航班	<input type="text"/>
旅遊保險	<input type="text"/>		
小費	<input type="text"/>		
總額	<input type="text"/>		